
Referat kontaktrådsmøde mandag d. 7. November 2023. 
 
Afbud: Thomas Fonnesbæk,  

 

1: Tilføjelse til dagsorden? Ja 8A. 

2: Godkendelse af dagsorden? Godkendt. 

3: Godkendelse af referat fra sidste møde? Godkendt. 

4: Indkommen post? Ingen indkommende post. 

5: Regnskab v/Ivan: 23.595,32 kr. Der er indkøbt nye vimpler og sponsoreret sandwich til FDF 
Alheden march. Kommer lidt udgifter til vild med vilje projektet.  

6: Ilskov Filmen hvad sker der? Rikke R. og Tina L. lagt en plan for sociale medier. Rikke R. 
skriver en regning til kontaktrådet.   

7: Grønne områder hvor langt er det kommet. Vi må ikke anrette en Pump track på det grønne 
området da det skal kunne slåes græs rundt om.  

8: Opslag på Ilskov Corner om hvad der kan arbejdes med om  forskøndelse af Ilskov .Er 
der kommet forslag? Nej da opslaget på Ilskov Corner er blevet slettet igen. Tina S. 
forsøger at lave den igen og appelere til at det også kan være andre arealer. 

8A: Udbud af huse Ilskov. Tina S. laver forslag til en skrivelse som kan reklamer for 
manglende på store huse. 

9: Julebelysning hvad med den. Vi sætter julebelysning op som vi plejer i alle lygtepæle. 

10: Bordet Rundt.  

Friluftsbadet: Street food var succes med 100 mennesker, tak for hjælpen fest med 80 tilmeldte og 
Halloween arrangement var godt besøgt. Har fået tilskud fra kommunen til el regning. Ca. 8.000 
besøge for denne sæson. Det har været godt besøgt de aftner hvor badet holdte ekstra åbent pga. 
godt vejr. Sponsor svømning gav ca. 20.000 kr. i sponsorater. 

IKI: Starter op med herre gynmastik i aften. Fordrag blev aflyst d. 2. november pga. for lidt 
tilmeldte. Kommet godt i gang med de forskellige hold. Der kommer nye dragt da de gamle er 
udgået.  

Meninghedsrådet: Afholdt Tørfisk var der solgt 350 billetter og det gav desværre ikke overskud. 
Ikke flere arrangementer i år. Der bliver færre sogneaftner til næste år. Præst Alfonso holder d. 8. 
december og der kommer en ny indtil Anne kommer tilbage. 

Hallen: Malet vinduer og døre udvendigt. Skruer ned for lyse og strøm til hvidevare.  

Pensionistklubben: Næste gang er der julefrokost. Fortsætter med at spille bob og andre spil i 
hallen.  

Borgerforeningen: Banko manglede ca. 20 mand hver gang men det render lige rundt. To 
fællesspisning med 60 og 70 personer. Så ikke helt den samme tilslutning som før corona. Opsat 
censor på udendørsbelysning. 

FDF: Afholdt Alhedemarchen hvor vi indsamlede ca. 18.000 til kræftens bekæmtelse. 
Kontaktrådet. Julestue afholdes traditionstro d. 26. november. 

Næste Møde er onsdag d. 1. Februar 2023.  


